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Iva Adamcová – Varnsdorf 11. 11. 2014 
Vítám vás. Tak jsem vám chtěla říct, že tady vidím hodně známých tváří a teď nevidím 

nic, protože jsem oslněná, ale samozřejmě viděla jsem vás v tom foajé a spoustu tváří 

jsem poznala a vlastně jsem se navrátila na místo činu, to vy víte, protože vlastně 

základní přednášky se natočily tak trošku samy před třemi lety. To bylo na konci října 

2011, když jsem už směla říci info, které bylo připraveno planetou a samozřejmě 

duchem, protože to je vlastně matka a otec, kteří vás stvořili. 

Součástí vašich těl je samozřejmě hlavně duch. Duch, který vás oživuje a oživuje celou 

planetu, ale nalili jste se do hmotných forem, které jste si vybrali, abyste si zažili v tomto 

osudovém momentu, který jste chtěli a ta vaše hmota se jmenuje tak, jak jste si přáli, 

aby vás ostatní lidé rozeznali a mohli s vámi buď počítat nebo nepočítat ve svých 

vývojových chvílích. Toto je důležité vědět, protože když jste se sem přišli vyvíjet, tak 

samozřejmě všechno, co máte nastavené ve svých osudech, je pro vás velmi potřebné, 

ale té hmotě, která převažuje v tom vědomí hmoty, se právě dějí ty věci, které jsou jí 

nepříjemné, ona se jich snaží zbavit, snaží se ji odstrčit, takzvaně odporovat neboli 

vytvářet negativní emoce. A když si ta hmota tak odporuje a odstrkává tady ty všechny 

věci, které se jí jakoby nehodí a považuje je za špatné, ještě je hmotou. A když si připadá 

jako hmota, tak pak vám ta hmota teda vládne, protože vás udržuje v zajetí pocitu, že 

jste ten člověk toho jména, který trpí a kterému se něco odpírá a nechce něco přijmout. 

Spousta lidí už se naučilo za spousty životů přijímat věci, ale nenaučili se ještě přijímat 

situace, které jsou také součástí vašeho osudu. Situace, do kterých jste se narodili, 

znamená situace celková, to znamená země jako planety, země jako státu, místa, 

rodiny, samozřejmě politická situace, která je v tom místě, kde žijete, vaše samozřejmě 

hmotná situace, to znamená toho, co máte k dispozici jako prostředků peněžních, co 

máte k dispozici například dejme tomu v tom, jak vypadáte. Někdo je takzvaně lidsky 

hezčí, někdo méně hezčí, na tom vůbec nezáleží. Zkrátka všichni jste takoví, jací jste a 

takoví jste původně chtěli být, abyste si právě opravili veškeré minulostní odpory, které 

se kdy na vaší cestě objevily.  

Takže vidíte, už vám začíná svítat, že vlastně jedinou realitou, o kterou se dá opřít, když 

je ten svět tak rozervaný a rozstrkaný, protože on je obrovsky pestrobarevný. Máte své 

inteligence, máte své tváře, máte svá nadání nebo naopak nenadání, máte umy i 

neumy, které jste chtěli a podle nich se hodnotíte a odporujete si, a to vás udržuje ve 

vědomí chaosu a neznáte cestu ven. Teprve tehdy, kdy ten člověk přijme všechno tak, 

jak je a souhlasí tak zvaně nitrem, tehdy nalezne cestu ven, protože jediná síť, která je 

kolem celé planety je tzv. Kristova síť a ta je tvořená mírou odporů. Tento kus hmoty, 

který letí vesmírem, a který my nazýváme Zemí a je naší planetou, rodnou planetou, je 

vlastně součástí prvků země, to znamená jsou to naše těla. Do té doby, do které vy 

odporujete a bráníte se tomu vědomí jinému, si připadáte jako člověk. A proto člověk 

sám o sobě na své cestě vývojem si našel mnoho filosofií a mnoho nástrojů k tomu, aby 

se dobral své skutečné podstaty. Tohle je rozhodující. Bylo tady ve 3D, která skončila 

mimochodem v březnu minulého roku, protože to je záležitost, která se dá vypočítat. 

Mayové moc dobře věděli, že všechno ve vibrační fázi 3D tady bude končit ke konci 
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roku 2012. Ono to bylo v březnu 2013, kdy jsme proletěli hranicí a také krátce předtím, 

asi 2 roky už se směly začínat tady vytvářet skupiny, které už samozřejmě věděly více. 

Celá tisíciletí se lidé tedy podle těch různých filosofických směrů a církevních směrů 

učili bezpodmínečné lásce. Protože jedině tak se odbourávaly bloky mezi jednotlivým 

člověkem a okolním světem. Nebylo samozřejmě vidno, že i situace jsou součástí vašich 

osudů a že ten osud je hotový, protože člověk jako hmota si myslí, že má osud ve svých 

rukách a že může něco sám vytvořit. Ale tak to není. Určitě jste si všichni zjistili, že to 

tak není. Výjimkou je ale stav, kdy už v tom člověku je veliké množství boha a dostává 

se do fáze, kdy teprve přichází k fázi černé magie. Černí mágové totiž už odečítají film 

života, už ví, že se k nim něco blíží. Ale protože je to poprvé, když ses tím setkají, kdy 

zjišťují, že něco jakoby ovlivňují, protože jim se to v té fázi zdá. Na něco pomyslí, něco 

jim přijde do hlavy a ono se to potom skutečně stane. Takže v iluzi oni ještě nezažili 

žádnou moc. Nemají to za sebou, si myslí, že na co pomyslí, to podporují, to posilují, 

což je jejich veliký omyl, ale ten omyl je obrovsky dobrý pro tyto lidi, protože ještě 

nemají za sebou takzvané přehnání moci. Ten člověk najednou nikdy nemohl o ničem 

rozhodovat a najednou dostal obrovský pocit, že může, a tak toho začne zneužívat. 

Samozřejmě dopady, které pak přicházejí – napřed je velký úspěch, on ten satan vám 

dá všechno, vzpomeňte si na pohádky, kdy ten čertík přijde, rozbalí takhle ten 

pergamen. Ano, vy se upíšete svojí duší, protože vaše duše pak bude trpět v tom ohni 

pekelném, protože to peklo je jenom tady, pod hladinou šesté čakry. To znamená do 

doby, než se vám otevře třetí oko. V těch vyšších fázích, když už uděláte něco 

nečestného, si připadáte děsně mizerně. Vy to cítíte, že jste udělali něco, co jste neměli. 

Už byste to nechtěli opakovat, ale stačilo by, kdybyste se rozhodli, že už to nebudete 

opakovat. Jenže pak si to ještě vyčítáte, litujete, že jste to udělali, vadí vám to, zlobíte 

se na sebe, kritizujete se a pak už je ten systém celý zacpaný, takže bůh, za kterého vy 

jste se v té době samozřejmě nemohli považovat, protože jste chtěli být jedincem, který 

chtěl vládnout, se celý ucpal a vládne hmota. Hmota člověka se jménem. A tahle hmota 

trpí a je také potom samozřejmě velmi nemocná. Uplyne pár životů, kdy zjistíte, že se 

k vám asi všechno dostává zpátky. A když nepřestávají mizérie zvláštních pocitů, že jste 

něco neudělali dobře, začnete s vědomím toho, že tady existuje dobro a zlo – je to ještě 

pořád stav hmoty – dělat jenom dobro, ale pozor – je to zase dobro, které ten člověk si 

myslí, že dobrem je. Zkuste si ale uvědomit, že dobro pro jednoho člověka není dobro 

pro člověka druhého. Ano, protože to ani nemůže být. Každý z vás je jiný, žije v jiných 

podmínkách, zase vidíte – svět je chaotický a je velmi dobře chaotický, protože 

kdybyste to prohlédli, lehce byste se dostali na tu druhou stranu. Ale ono je obrovsky 

těžké najít sám sebe. Vy totiž najdete úplně všechno. Ten, kdo najde nakonec sám sebe, 

najde i zákony celého vesmírného programu, protože ten bůh skutečně je obrazem 

lidského těla a všech dějů, které se odehrávají v této hmotné rovině. Uvědomte si, že 

bůh existuje všude, je to energie, která prostupuje celým vesmírem. Tak jako vy jako 

božství – energie prostupujete celým tělem, když tam toho boha pustíte. Takhle vypadá 

celý náš vesmír. Jenom vaše vědomí boha se vtělí a vcucne se do té kuličky, která plave 

vesmírem. A pak zapomene. Takže jestliže pak vylezete o kousek výš a začnete dělat tak 

zvané dobro, vy to s tím dobrem přeženete tak, až dostanete zpátky své nárazy. Zkuste 

si představit třeba i v rodině, když budu jenom tlačit a někomu dělat dobro, dobro, 
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dobro – ti lidé jsou svázaní, nemůžou se prosadit taky sami, už jim to začne být 

protivný. Tady je zlatá střední cesta, jinou cestou vzhůru. A to vám musí dojít. Navíc 

léčitelé, ve kterých je už potom bílá magie, považují nemoc za špatnou, což je velký 

omyl. Teprve tehdy, když člověk přichází o úplně veškeré magie, to znamená černou i 

bílou, zjišťuje, že není cestou tou, protože si projde léčitelskou fází. Ta léčitelská fáze je 

obrovsky náročná, obrovsky demolující pro toho člověka, který by chtěl spasit svět. On 

zjistí, že umře vyčerpáním. A že to vlastně nemá smysl, protože on někomu pomůže a 

ten člověk se vrátí za nějaký čas s něčím podobným nebo jiným. Tady vlastně jde o to, 

abyste došli k poznání toho, jak být trvale zdraví. A tady vede jedna jediná cesta. Tuhle 

cestu nám ukázala velice významná osoba v naší minulosti, která přišla vysvětlit stav 

na planetě. Protože samozřejmě před dvěma tisíci lety se předpokládalo, už to oni 

viděli, protože stav boha ví všechno – že v tuto dobu, v roce 2013 na jaře se dostaneme 

do dvojnásobných vibrací, neboť jsme s planetou, která se pohybuje po obrovským 

třesku neustále se rozšiřující zóně, která se pořád zvětšuje a zvětšuje, jsme se dostali 

do jiného stavu hmoty. Takže najednou všichni na planetě vibrují dvojnásobně, protože 

vaše těla nejste vy, je to hmota. Jen ten duch, který vlastně je uvnitř po mnoha 

vtěleních, se dostal do stavu, kdy už ví, že odpory nemá dělat anebo to ještě neví. V této 

době na planetě existuje jedna sedmina obyvatel, která je připravená ve svém 

vývojovém stavu hmoty DNA a máte to v programu, žít stav niterný, to znamená 

duševní také v 5D. Nedostane se tam ani o jednu buňku víc, ani o jednu buňku méně. 

To znamená, že i kdybyste vy byli čistí a chtěli si tam přitáhnout někoho bližního, to 

zkrátka nejde, vy to musíte respektovat a k tomu jste zkrátka vedení, protože vy se 

musíte umět vzdát čehokoliv ve hmotném světě. Nemusíte to udělat skutečně. Zkoušky 

jsou nastaveny většinou tak, že jste pouze prozkoušeni, jestli jste schopni psychicky to 

respektovat. A pak se vše změní. Což samozřejmě člověk v tu chvilku nepředpokládá, 

to ta zkouška je pro něj obrovsky těžká. Když je třeba někdo nemocný v rodině nebo z 

vašich přátel, cokoli se děje ve vašem okolí, nejste zvyklí to respektovat. A vytváříte 

odpory podle toho, jak jednotlivé čakry umíte nebo neumíte. Ať je to posuzování ať 

situací nebo jednotlivých činů lidí nebo svých činů, nebo vám vadí, že se to děje nebo 

to neumíte respektovat a zlobíte se. Tady je návazná negativní emoce nebo litujete, 

nebo nenávidíte, kritizujete, odstrkáváte věci, protože ještě pořád ta hmota, která si 

myslí, že má všechno ve svých rukách, bojuje s okolím a se situacemi. Tehdy jste 

oddělení. Nikdy nepoznáte, kdo je vaše skutečná a jediná podstata.  

Já jsem si dnes přinesla k přečtení jeden dopis, který vám potřebuju přečíst. Dostala 

jsem ho minulý týden. A je důležité, abyste ho slyšeli. Protože – už jsem řekla – ve 

vašem DNA je nastaven čas, kdy pochopíte a kdy zažijete věci tak, jak mají být. 

Minulostní stav planety 3D, kdy planeta celá vibrovala v nižších vibracích, to znamená 

byla skutečně celá hmotná, tady samozřejmě byly kruhy duchovní, které šly dobrou 

cestou a byli tady i osvícenci, kteří se dostali do jistých fází a boha zažívali, ale bylo jich 

velmi málo. Samozřejmě DNA planety má v programu rozvoj bytostí žijících na planetě 

a bylo jasné kam až v množství a počtu se dostaneme do doby, která byla připravovaná 

planetou jako obrovský rozděl duší. Duše, které jsou schopny žít nitrem duší 5D 

vibrace, to znamená milovat druhé lidi neboli soucítit se vším, co dělají jako sama sebe 

a neoddělovat se, nemyslet si, že jsem vyšší a lepší tak jako to mají černí nebo bílí 
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mágové. Tady nastává teď veliké roztřídění těchto bytostí. Černí mágové ti vlastně 

svým rozhodnutím demolují planetu, dokonce tu existují vysoké černomágovské stavy, 

které vycucávají peněžně a hmotně tento stav, který je vedle jakoby postavený, tudíž 

nastává obrovské ekonomické drama pro nás pro všechny. Vy, kteří byste to považovali 

za špatné, už byste jeli také v odsudku v nějakých odporových věcech, ale vy moc dobře 

víte, že jedinec anebo dobré myšlení na něco nebo na někoho nepomáhá. Vše se musí 

samo zbortit a ono se to zbortí. Je to v plánu planety. Nepovažujte to prosím nikdy za 

špatné, protože malými organizačními záležitostmi, byť i většími, by se nedocílilo nikdy 

ničeho. I dobrý člověk, který se dostane do vysokého postu na politickou scénu, nikdy 

nemůže ničemu zamezit, protože tam je takových bloků a tolik hlasů a tolik rukou, kteří 

něco neodhlasují tak jak by bylo možné, že on neudělá taky nic. Jenom ho to zdrtí a 

semele. Takže vidíte, že tudy cesta nejde, a protože planeta je povýšena a všechno se 

děje tak, že vlastně to, co běžně lidé vidí venku jako špatné, budete vnímat za krátký 

čas jako dobré. Ono se to stane samo, jen si člověk musí počkat.  

Bílí mágové zase zasahují do karmy, ale vy víte, že každý člověk se musí naučit přijmout 

do sebe své božství, aby zůstal čistý a uměl věci, to znamená, že cesta zasahování do 

karem není optimální cesta. To není cesta konečná, je to vždycky cesta odporu, patřící 

pod úložiště Kristovo sítě. To znamená pro stav planety, která je ještě v systému 3D.  

Samozřejmě ještě existují bílí mágové, protože všechny třídy se jenom posouvají. Ve 

svých přednáškách jsem vysvětlovala, jak se posuny dějí. Já se jenom velice krátce 

přiblížím k tomu, co se teď děje v hladině bílých mágů. Víte, ego vždycky jenom 

obviňuje někoho za své vlastní nedostatky a chyby. Třeba černí mágové útočí na své 

předky, že mohou za jejich nedokonalosti a nemoci, bílí mágové zase opravují s velikou 

láskou a vědomím, že je to dobré i záznamy svých předků. To je přece nemyslitelné. To 

jsou samé podvody. Každý z nás se narodil do DNA, které si vybral, svým matkám a 

otcům a narodil se těm nejlepším, protože věděl, co neumí a co v minulosti ještě 

nedokázal a musí to tady a teď dokázat. Takže je to vaše. Není to nikoho jiného. Není 

to té prababičky, která furt brečela, a tak já jsem dneska lítostivej a není to mojí 

maminky, která je hrozně vzteklá. Ne, ne, ne, vy jste se k nim narodili právě proto, že 

jste to dělali. A máte k tomu určitou šíři cesty v DNA, kde si můžete nabrat svoji 

procentuální míru. Ale hlavně máte využít poznatelnosti toho světa. Jestliže já v rodině 

vidím, jak je matka vzteklá a otec třeba neumí odpouštět, tak když odsoudím ty lidi, což 

je obrovský odpor, budu to já sám dělat ve svém následném životě. Když budu 

rozumný, půjdu už do pokory, budu vědět, že oni jsou pro mě ti nejlepší. Já si ale musím 

v čase počkat, protože tím se i vybije odpor, který jsem v minulosti v minulých životech 

tvořil. Tohle je ohromný dar – být trpělivý, což ego neumí. Vydržte. Jsou věci, které se 

dají opravit až skutečně po velmi dlouhém čase. S tím časem se ale ve hmotě počítá. 

Ano, on neexistuje. Čas ve skutečnosti neexistuje, vědomí žije jenom v trvalé 

přítomnosti, a protože osud je hotový, tak jsou každé časové okamžiky – to je jedno, 

jak si vyberete, jestli minutové, vteřinové nebo tisícivteřinové dílky – nastaveny jako 

korálky navlečeny na šňůře. Odpor znamená, že byť jeden jediný korálek z celé šňůry 

nechcete a teď záleží na prožitku, na které čakře a když ten prožitek uděláte, na té čakře 

budete mít nemoc. Takže nemoc je vlastně dobrá, protože já vlastně pochopím, kde to 

neumím. Tam už můžu zapracovat. To je velmi důležité. Ta planeta, která je tvořena 
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našimi těly, ale pracuje velice zvláštně. Ona má svého obrovského pána. Ten pán 

pracuje a hlídá si vás. Ten pán, kterému říkáme zákon hmoty neboli satan udržuje tady 

to peklo. Lidé si vždycky mysleli, že existuje nebe a peklo, ale to peklo není tady, je až 

po smrti. Ne, ne, ono je tady. Je pod hladinou vaší šestý čakry. Je pod hladinou hmoty, 

která reaguje, ale ona reaguje sama, protože má program DNA. Osud váš je hotový a 

jsou hotové i okamžiky, kdy něco pochopíte nebo kdy ještě něco pochopit nemáte. 

Jestliže to ale nepochopím a budu si to vyčítat, tak už mám dvojnásobný odpor, který 

mě přidrží v místě přesně kde jsem, v místě hmoty.  

Já jsem vám vždycky vyprávěla spousty příběhů – ano, mám jich zase dost, ale právě 

tento stav – a proto chci přečíst tento dopis, abyste věděli, že skutečně ta hmota pracuje 

sama. Ego je velmi dobré. Nezapomeňte, že moje přednášky se vlastně jmenují Vše je 

dobré. Ano, je velmi dobré, protože se učíme. Vy byste se neučili, samozřejmě, člověk 

by neměl nutkání, co tady dělat. Takže ego spolupracuje s bohem. Jestliže vše je bůh, 

tak musí všechny součásti existující být jeho složkami. Tak jako je duch obsažený i v 

těchto hmotných planetárních stavech. Tohle je velmi důležité vědět. Takže ta hmota 

reaguje sama. A v noci teď mnoho lidí má stavy tak zvaného strašení, kdy vidíte a nevíte 

si s tím rady jak to, že to vidíte, že k vám přijde obrovské zlo. To zlo s vámi manipuluje, 

dělá s vámi zvláštní věci, protože vaše vědomí hmotného zákona vnímá, že musíte projít 

zkouškou, kdy musíte sami prokázat – máte to v DNA – jestli se ještě bojíte anebo jestli 

vydržíte v klidu.  

Já si teď vezmu brýle, abych vám mohla přečíst ten dopis. Je to žena, která je ze 

severních Čech a napsala mi asi před půl rokem, protože její maminka, která žije s 

přítelem, oni zažívali noční útoky. Noční útoky, které přicházely z minulosti z 

karemních odporů černých a bílých magií. To je vždycky přechod a tam se děly skutečně 

věci, kdy ten přítel maminky byl třeba ráno pokousaný vlčákem a nebylo možné, aby v 

tom bytě se objevil pes. Reaguje hmota, reaguje vaše tělo. Pokud by ten člověk 

potřeboval velký odraz a nepochopil by to, tak by skutečně reagovalo i vaše tělo 

hmotné, které vytváří i rány, které se mohou vytvořit. Vzpomeňte si třeba na stigmata, 

které se mohou objevit o Velikonocích. Myslím si, že zrovna v tomto sále sedí žena, 

která zrovna toto prožila. Nicméně máte svoje zkušenosti, potřebuji vám jenom 

vysvětlit, proč se to děje, abyste se toho neobávali. Je to jenom proto, aby vám ten svět 

hmotný ukázal něco, při čemž vy v tom bububu se leknete a stáhnete se opět do hmoty. 

O to tady jde. Pokud vydržíte a zachováte chladnou hlavu a nereagujete, stačí, když 

zůstanete klidní a pozorujete, co se bude dít za malou chvíli, tak to přestane. A pak se 

může stát zázrak. Zákon hmoty totiž ví, že v tuto dobu přijde o svou nadvládu nad 

planetou, že planeta proletěla do jiné vrstvy vibrační, nicméně teď si ještě musí 

prokázat nitra jednotlivců, která jsou připravená a která ještě mají třeba jenom malé 

rezervy a budou pokračovat ve stavu hmoty. Tato žena nakonec požádala na přání těch 

rodičů, byť jsem jí to nedoporučovala, o zaříkávání, o tak zvanou ochranu. Varovala 

jsem vás, protože to je také odpor k osudu, který máte a jestliže já se mám dostat do 

stavu boha, potřebuji prokázat tyto zkoušky a někdo mě před nimi ochrání, tak vlastně 

já se bráním svému vlastnímu osudu. Toto si musíte uvědomit. Stačí, když zůstanete v 

klidu. Nic se vám nemůže stát. Takže útoky na tři měsíce se zastavily, ale pak přišly tak 

výrazné, že to s tím přítelem maminky hodilo až přes celou místnost. Pak jim tato žena 
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domluvila a útoky přestaly. Nicméně v září, protože ona už to uměla a už i pracovala 

jako učitel, který vysvětluje lidem, se stalo toto: 

V září mě to přišlo strašit osobně. Co tě poslouchám, Ivanko, žádné noční můry ani 

běsy se mi neděly. Až jednou v září. Zrovna jsem usínala, můj muž už vedle mě tvrdě 

spal. Najednou přišel bubák - nejstrašnější, jakého jsem kdy viděla. Najednou jsem se 

snažila si uvědomit, jestli spím nebo jestli jsem probuzená. Chvíli mě přepadla panika 

s uvědoměním, že asi nespím a že je to realita, a to už jsem byla ve velké úzkosti a 

strachem zkoprnělá. Nešlo to vědomím překonat a v té hrůze mnou proběhly myšlenky 

na tvá slova, která mi utkvěly v paměti. Ležela jsem na zádech, zhluboka jsem dýchala 

jako bych chtěla vyfouknout ze sebe ten strach. A myslela na to, že je mi jedno, že je 

tam a že se ho nebojím. Musela jsem opravdově prožít ten klid. Až najednou z mé hrudi 

začlo obrovsky zářit – asi božství. Úzkost nebyla, bubák se rozplynul, zaplavil mě 

krásný pocit klidu, lásky, spojenosti. Chvíli jsem zářila, pak se to světlo ve mně 

schovalo, ale to jsem neudělala já svojí vůlí. Rozumím tomu dobře, že v tu chvilku mě 

zachránilo moje božství? Pak jsem spokojeně usnula. Asi dva týdny jsem cítila stále to 

božství ve mně. Najednou jsem byla jiná, šťastná. Občas mě vzpomínka na ten zážitek 

dojímala, protože jsem zažila, byť na chvíli, absolutní vnitřní klid. A obrovskou lásku, 

kterou jsem si dříve spojovala pouze s partnerskou láskou. Ten božský klid se za několik 

dní ztratil a ve mně zůstalo přesvědčení, že jiné cesty už pro mě není. 

Té ženě jsem napsala: To, co ve vás zářilo, jste vy sama. Ano, vy jste bůh, vy jste zář. 

Všichni, jak tady sedíte. A i ti, kteří o tom ještě nevědí a dělají obrovské odpory, jenže 

ještě není síla prožitků mnoha životů, to mají před sebou, tak to nemohou třeba ještě 

zastavit. Ale pokud jste schopni slyšet moje slova, vaše ego není silné a neodporuje, už 

k tomu zase tak daleko nemáte. Je jedno, kdo si co odnese a kdo si vezme. Tady vidíte, 

jak to ego je obrovsky dobré. Ono vás musí strašit proto, abyste vy prokázali, že ten 

strach udržíte na uzdě a pak to zazáří. 3D svět – vy moc dobře víte, že jsem takovým 

zvláštním pokračovatelem manželů Tomášových. Manželé Tomášovi šli cestou 

meditací. Já jsem nikdy nemeditovala, a proto mi bylo divné, proč jsem k nim byla tak 

obrovsky přitahována, protože většina z těch přednášek byla o tom, jak meditovat, jak 

se dotazovat, což já jsem nikdy nedělala. Byla jsem tam přivedena jenom proto, že tam 

mi obrovsky došlo, co vám mám říct. Já jsem totiž stavy, na které se čekalo desítky let 

– a uvědomte si, že meditovat, to je obrovsky náročné, to je dřina. Nedávno jeden 

člověk se vrátil z Tibetu, kde byl pár měsíců a tam si uvědomil, po letech meditování, 

že je to nesmysl tohle dělat. Jak je to neužitečné. Pozor – tohle platilo ještě v 

„devítiletce“. Ve stavu 3D tyhle techniky platily. Já jsem totiž zažívala tyhle vstupy 

obrovského světla a božství spontánně sama v noci, aniž bych kdy meditovala, cokoli 

pro to dělala. Jenom jsem normálně morálně žila a byla jsem spokojená. Tehdy odporů 

nebylo, možná nějaké drobné, malé situační, ale ty nebyly na závadu k tomu, abych 

zažívala světlo, kterým jsem. Je to vaše skutečná realita, která ve vás žije, ale běžní lidé 

o ní neví. Čas od času někde blikne, u někoho třeba jenom jednou za život, ale i to stačí, 

protože se vám k tomu blaženostnímu stavu vzpomínky vrací. Je to tak příjemné. Tehdy 

už vám nikdo nemusí říkat co je existencí skutečnou a co ne. A už nemusíte nikomu 

dokazovat. Vždycky jsem říkala lidem, že já nemusím dokazovat, že bůh existuje, já to 

vím a taky vím, že vy si na to přijdete sami v určitou dobu, která je pro vás připravená 
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v jakém kterém životě. Vy tady získáváte pouze informace, na které jste připravené v 

DNA. To je všechno, co se děje. Branou totiž do 5D je jediný mechanismus a tím je 

zastavení negativních odporů, kde info získáte od někoho z běžného světa, je jedno 

jestli ode mě nebo tomu porozumíte třeba od souseda, který vám něco vysvětlí. To je 

úplně buřt. Je stejným bohem a jestliže to máte pochopit, tak on vám něco předvede 

ten človíček. Nikdy to nezáleží na jediném člověku. To je to, v čem se liším vlastně od 

bílých mágů, protože bílí mágové ještě touží po jedinečnosti. Uvědomte si, že když 

procházíte touto hladinou, jsou tu veliké pasti. Satan totiž v údobí, kdy prožíváte černé 

a bílé magie, vám dá dary. A protože jste neměli dřív zkušenosti, že jste neprošli černou 

– bílou magií, tak si ty dary vezmete a samozřejmě s nimi nakládáte nějak. Vy je musíte 

odmítnout a být obyčejným člověkem. Tady jsou pasti, vzpomeňte si na pohádky, kdy 

ten čert vám něco daruje, jak ti lidi pak dopadli. Ty pohádky jsou skutečně pravdivé, 

jenom lidé to mají zastřeno a někdy to nevidí, že to pravda je. Tyto dary, když 

odmítnete, pak odmítnete – pozor – stav svojí vlastní hmoty, ve které žijete, který je 

vyšší než druhých lidí. Stáváte se obyčejným člověkem. A teď pozor – to je stav, který 

je nad magií. Otevře se brána, o které mluvil Kristus. Je to brána pokory. Tady takto 

nad hlavou toho namalovaného panáka. Tehdy se nalijete bohem, třetí oko se otevírá. 

Vidíte – šestá čakra – tu musíte otevřít ve třech fázích: duch, duše, tělo. Žije v pocitu 

hmoty, takže ve 3D hmota ovládá ducha – trpí. Ten duch neví, kdo je, je to 

zamaskováno vědomím hmoty a smýká s vámi. 

Je to asi 15 let zpátky jsem jednou usínala a najednou mě vzbudil frenetický nádherný 

smích dítěte. A ozývala se ve mně jako když přijdete třeba do chrámu svatého Víta, kde 

je taková veliká ozvěna, když vykřiknete do toho chrámu. A já jsem věděla, že já jsem 

ten chrám. Každý člověk je chrámem.  A vzpomeňte si na Krista, když řádil v chrámu a 

farizejům vyhazoval stolky, protože kupčili s hmotou. Ano, v chrámu musí být bůh. To 

bylo veliké, to, co ukázal. Nesmí tam být hmota. Co to znamená. Když já budu mít něco 

proti někomu z vás na jakékoliv čakře, buď se budu na někoho zlobit, byť na sebe, na 

hmotu Ivy třeba, tak je tam hmota. To je to, co vás uzavírá, ve stavu přítomnosti že 

nemůžete být. Ten člověk vám něco udělá, posunete se v čase do dalšího okamžiku a vy 

myslíte na ten okamžik, co vám udělal. Už jste zatíženi hmotou. Ať je to lidské tělo nebo 

je to majetek, peníze. Někdo mi něco ukradne – no tak mi ukrad, co mám dělat. Jestliže 

tohle přijmete, respektujete, vždycky vám přijde to, co budete potřebovat dál a už zase 

nekalkulovat sčítáním pomyslným, že něco mám. Zkrátka máte jenom zurčet jak 

potůček, jak voda, která protéká kanálem vykopaným v zemi a jenom žijte. Nic jiného 

se po vás nechce. 

Takže uvnitř těch vašich chrámů má být jenom božství, to znamená neodporování. 

Tehdy se do tohoto kanálu nalejete jako bůh, vaše skutečná realita, to světlo tam žije. 

A protože oživuje hmotu, což je obrovský dar. Vždycky existuje v celém vesmíru dvojí 

fáze: mužská, otcovská a ženská, mateřská. Když bůh se naleje do hmoty, tak stvoří 

bytost božskou, je to v 5D božský člověk, který má otevřený třetí oko a vývojově tato 

planeta splnila průběh a už jsme se tam samozřejmě dostali. 

Mayové dovedli vypočítat dobu a samozřejmě je k vypočítání i doba, kdy se prolneme 

do 6. dimenze, do 7. dimenze, osmé... všech dalších dimenzí, ale to je nám dneska k 
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ničemu, protože každá dimenze má jiné podmínky. Vždycky staré umy se vygumují a 

začnete se učit na těchto základech něco dalšího. Takže ta naše zábava nikdy nekončí. 

Budeme tomu radši říkat zábava, jo, protože dokavad jste byli hmotou – vědomím 

hmotou, tak je to kruté a těžké, alespoň se vám tak zdá. Ti lidé nevnímají v těch 

odporech, že je to vlastně obrovský dar prožívat ty největší opravy, protože mají šanci 

je opravit.  

Já jsem jednou zažila, že v Teplicích jsem byla v takové malé cukrárničce, kde mám 

známou a ona tam měla pár stolečků a tenkrát lidé potřebovali něco vysvětlit, tak jsme 

se tam sešli tři večery po sobě. A tam přišla žena, která prožívala hodně drsný osud a 

tam pochopila, že byl dobrý. Skutečně její levá strana, když je mně přišla na aurické 

sezení, byla úplně čistá, ale situační ještě byla odporová a tam pochopila obrovské věci. 

Ona sama zůstala, protože žila s černým mágem a opravovali spolu samozřejmě stavy, 

které tam byly, a protože nerozuměla všem věcem ještě, tak takovou vůlí si způsobila 

vyjetí hadí síly, ale protože ta hadí síla nemohla vyjet rovně vzhůru a spontánně a sama, 

kdy sama potřebovala, tak vyjela jinak tělem ven a ta žena osm let zůstala na vozíku. 

Zkuste si představit, že osm let budete na vozíku. Ke mně přišla, už když se z toho 

dostala, dokonce se podruhé do svého muže zamilovala a oba dokázali zvládnout svoje 

nejhorší, nejtěžší odpory a opravdu opravila i pocit situačního odporu na druhé čakře, 

nicméně když si zavazovala tkaničky a odcházela, tak se tak podívala lehce vyděšeně 

ven a říkala mi: Já teď ale budu vyhlížet zkoušku, to je blbý, co? Já říkám: Ano, vy jste 

chytrá už. Výborně, ano, to byste neměla. Rozhodně ne vyhlížet s tím, kdy už to přijde, 

za kterým rohem to na mě vyskočí. Ne. Já bych vylezla ven a byla bych v klidu, protože 

jestli to na mě má vyskočit, tak to musí být v nevědomosti časový, kdy to přijde. Pak 

máte šanci skutečně zareagovat, ale jestli to prokážete a umíte to, to už je stejně 

nastavený. Už je v programu, jestli to umíte nebo neumíte, tak jako je v programu 

nastaveno, jak se rozhodnete, jestli ano nebo ne. Vy jako hmota to nevíte, ale vaše 

nadjá, vaše bytost božská to ví, jak se rozhodnete, protože je jasné, jak silné odpory 

ještě máte anebo nemáte. Takže je zbytečné se bát nějakých zkoušek. Naopak. Je to 

jako ve škole. Jak zjistíte, že umíte vypočíst příklad? Teprve tehdy, až vám jej pan učitel 

předloží a vy zjistíte, jestli jste ho vypočítali nebo ne. A když ho pak vypočítáte, můžete 

se zas učit něco dalšího a zase z toho budete prozkoušeni. Život je škola, trvalá 

nádherná škola. 5D svět je jiný, tam už umíte bezpodmínečné lásce, tam už víte, že 

všichni jste vy. A když někdo přijde zaútočit, jste vlastně rádi, protože můžete prokázat, 

že odpor už není. Ten, kdo vám přijde cokoli udělat, vám vybije minulostní odpor. Je 

jedno jak daleko, to je nastaveno ve vašem osudu v čase zpátky. Takže on vám pomáhá 

ten člověk, on vám pomůže vás očistit. V nevědomosti když vytvoříte odpor další, 

zapíšete si další odpor neboli karmu, která přichází až za nějaký čas. Protože ale teď se 

naše hmota rozvibrovala dvakrát tak rychle, tak ten čas se zkracuje těch zkoušek 

následných. Dřív to trvalo velmi dlouho, do dalších životů, dvacet, třicet let. Dnes je to 

velmi rychlé, čím jste ve vyšší úrovni na tomto kanále, kde jste zaplněni božstvím a 

potřebujete v čase planety dorazit na nějaké místo, tak tehdy vlastně se zrychlují vaše 

zkoušky, abyste mohli odolat. Když už teda víte, že nemáte nic ve vlastních rukách, že 

DNA patří planetě, tak je samozřejmě nasnadě, že už dopředu je jasné, jestli obstojíte 

nebo ne. To znamená, že neúspěch neexistuje. Vaší vůlí boha bylo, že se třeba 
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nedostanete do 5D, dostanete se ještě do 3D, ale budete už v té nejčistší vyšší úrovni, 

která jde k pokoře a příště se narodíte na planetě do místa, kam taky patříte a 

pokračujete ve svém vývoji. Zkuste si představit, že byste odešli o půl roku dříve z 

devátý třídy a odešli byste dopředu do střední školy. Tam by byla pro vás darda, protože 

byste nezvládali učení, něco by vám chybělo. Takže vidíte, že neexistuje nic takového. 

Ani považování jednotlivých tříd za horší, to je zavádějící. Vemte si, že škola má dejme 

tomu devět tříd základní a vy byste považovali třeťáky nebo čtvrťáky za horší než 

osmáky a deváťáky. To je blbost, absolutní nesmysl. Uvědomte si, že třeba dnešní třeťák 

bude ve třetí třídě mnohem úspěšnější než současný deváťák, když už v té třetí třídě 

kdysi byl. To se nedá takto říct. Bůh je obrovsky složitá záležitost a je dokonalá v tom, 

co se děje, protože dění je vymyšlené okamžikem vzniku vesmíru. Při velkém třesku je 

vymyšleno vše. Jako když oplodníte vajíčko spermií, tak už v té morule existují všechny 

buňky, všechny orgány, které kdy vzniknou, které kdy budou poškozené, jsou tam v 

DNA naprogramované reakce jedince, kdy se rozhodne tak nebo tak, to znamená bloky. 

Jsou tam naprogramovány nemoci. Já si pamatuju, jak jsme kdysi dávno se svým 

mužem byli navštíveni bytostmi, tak vyprávěli mému muži, že za nějaký čas bude mít 

pálení žáhy. A já jsem tenkrát šla do kuchyně uvařit čaj a poslouchala jsem takovým 

okýnkem, co se podává do obýváku z kuchyně, tam je takový otvor, abysme nemuseli 

obíhat z druhý strany, tak jsem měla ucho jak plácačku. Tak jsem si to zapamatovala. 

A skutečně pak v roce 2005 můj muž přijel a říká: Mně ti pálí žáha a já se toho nemůžu 

zbavit. A ta bytost mu říkala: Nebojuj s tím. Ono to bude tři, čtyři měsíce trvat a pak to 

přestane samo. Ať uděláš, co uděláš... Ten muž říká: Víš, já už jsem měl tolik prostředků 

a furt mě to trápí... A já jsem mu to připomněla, on na to zapomněl. Říká: No jo... A 

skutečně, ono to pak přestalo samo.  

Ano, spouštění vašich plateb bloků je závislé na okolnostech, kde se pohybujete v božím 

těle, tak jako buňka žije v těle člověka. A má bod A a bod B, kdy se narodí a v tom těle 

zemře. A navrací se zase z aurického těla zpátky jako oživující energie další buňky, která 

bude zrozená třeba za 21 dní, to už je jedno. To lidské tělo samozřejmě má jiné časové 

relace než hmotný svět vesmírný. Takže vidíte, že není čeho se bát. Vaší vůlí je to, v čem 

žijete. Vaší vůlí je to, co se děje. Tady jde akorát přijmout a respektovat věci takové, 

jaké jsou. A vidět jenom to dobré, protože když uvidíte to špatné, tak jste zablokovaní. 

Neexistuje špatná věc.  

Tuhle jsem si nedávno povídala s jedním človíčkem, který řeší bydlení a obrovsky 

pochopil ten kouzelný človíček, říkal, že když řešil to bydlení, tak najednou viděl 

vždycky každý ráno před barákem bezdomovce. A protože samozřejmě toužil – slyšíte 

– toužíte po tom – tak si říkal: Ježíši, takhle já dopadnu. To je pesimismus, že? Pak se 

obrovsky smál, když jsem mu říkala: Ty Kubo, ty sis měl říkat: Jak jsou šťastní, i když 

jsou bez domova. To je optimismus. A tehdy se to vyřeší. Vy musíte najít tu sílu k tomu 

postoji. On řekl: A jó!  

Ano, jediný, co jsem kdy uměla, byl skutečně žitej optimismus. Nic jinýho 

nepotřebujete. Tehdy totiž neděláte žádné karmické zásahy a jste vším, jste každým 

člověkem, který jde okolo vás. A vy víte, že ti, co vás odmítají, nejsou na vás připraveni 

a že je dobré, že vás nemohou poslouchat. Protože jejich cesta ještě není k tomu 
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stvořená, aby rezonovala. Ještě si musí projít něčím, než dojdou k takovéto filosofii, k 

takovému vztahu. Tehdy ovládáte jako bůh, když se naplníte do této fáze, což je fáze 

svatého grálu. Historie 3D je plná kamene mudrců, je plná svatých grálů a chtění a 

egoismus lidí si to vybájilo jako posvátné poháry, který když získám... Kolik lidí hledalo, 

co všechno podstoupilo.... Ano, najde jej každý. Každý z vás najde svůj svatý grál teprve 

tehdy, až nebudete chtít žít něco jiného, než žijete a budete souhlasit s tím, co žijete. 

Tehdy se naplníte sami sebou jako pohár té nejsvětější a nejčistější tekutiny a tehdy 

jako duch začnete ovládat nejenom svoji hmotu, ale i hmotu svoji jiných lidí – tehdy už 

to bude také vaše hmota, bez toho, aniž byste ovládat chtěli. Toto se děje automaticky, 

protože duch vždycky vládl hmotě. Vemte si, jak jste úžasní, na jakém obrovsky čistém, 

nádherném místě žijete. Ano, české země jsou země, kde je jedna z nejvyšších 

duchovností vůbec na planetě. Prožili jsme si hodně těžké chvíle. Těžké chvíle za 

totality a za všech těch různých stavů, ale ono to bylo velmi dobré pro vás. Je to 

skutečně neuvěřitelná část planety. Je tady největší koncentrace vysokých duší, která 

na planetě existuje. Existuje ještě místo, které je v severní Evropě, v severských státech 

a pak od nás směrem na Slovensko, Morava, Slovensko a Čechy. Existují samozřejmě 

potom ještě menší koncentrace, ale ty už jsou rozloženy rovnoměrně po planetě. A 

právě to bylo díky tomu, že na této úrovni, v této krajině byla dočasně vládnoucí jakoby 

hmota. Vemte si, co nás ten svět učil. První je hmota a pak je vědomí. Napřed se musí 

někdo narodit, aby přemýšlel, že jo. Takže to jsou takový ty převrácený věci, ano, to 

vědomí těsně před vkročením do 5D muselo projít různými zkouškami a ověřovat si to. 

Samozřejmě pak byly bytosti, které žily v tomto světě, a přesto zažívaly obrovské vstupy 

svého božství a věděly, že musí mlčet, musí vydržet, netlačit své informace na druhé 

lidi a žít tak, jak na tom místě se po nich vyžaduje. Aby se chovali dobře. 

Minule jsem se smála, protože mi píše jeden muž, který je báječný. Já věřím tomu, že 

to uslyší, i tuto nahrávku, protože Dan to nahrává. To je ten pán, jak jsem vyprávěla, 

jak poslouchal v Ústí takový to moje povídání na čakrách a pak byl jako uškrcený 

červený prase po července, jak se začal dusit, protože on věděl, z čeho to je, jako 

představenec jedné vesnice nebo městečka se snažil dělat co nejlepší věci a nějaký pán 

na něj psal pořád bezdůvodná udání, až mu ruply nervy a rozbil mu držku. A on si to 

uvědomil po těch přednáškách a když jsem tohle říkala, tak začlo čištění. Načež potom 

zažil za nějaký čas – a on říkal, že doktoři zažívali s ním neuvěřitelný věci, protože 

kdykoliv přišel k doktorovi, tak oni na něm nic nenašli. Přesto se děly podivnosti, 

protože jeden čas v těch tří měsících, kdy prožíval ty dramatický stavy, kdy byl rudej, 

nikdo nevěděl, co to je, tak mu zmizela úplně štítná žláza, načež se za měsíc objevila. 

Doktoři valili oči, že jo. A když jsem teď byla v Jičíně, tak bylo pokračování. Tak tam 

vyprávěl ten příběh, že teď už věděl, o co jde, zase byl ještě členem předsednictva nějaké 

té rady, načež tam jela na kole paní, která taky psala takový kritický dopisy a ona ho 

neviděla a říkal: Já jsem jenom procházel mezi dvěma auty a najednou ta paní, která 

jela na kole a viděla mě, a já byl čistej, mě nevadila, už jsem věděl, jak se k tomu mám 

chovat. A říká: Na rovině, žádná díra, to byla rána jak z děla, ona z toho kola spadla a 

teď ona se dusila, ona se škrtila, protože ona měla ten blok. On tam říkal: Já už jsem to 

pochopil ten systém. Načež mi po té přednášce v Jičíně napsal. To bylo nádherný, že to 

zažil i v tom sále o přestávce, protože – a tam asi měl vyučovat další lidi okolo, protože 
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říkal: My jsme přišli po přestávce na naše místa a ony byly obsazený. A teď tam dvě 

takový paní. To jsou naše místa... No a? A on říkal: Já jsem se otočil a odcházel jsem s 

úsměvem a tam lidi na mě volali z okolních řad a říkali: Vám to nevadí? A on: ne. Říkal: 

Já jsem si skočil na záchod, vrátil jsem se a baby tam nebyly. Jo, takže tam vyučoval. A 

teď pozor – minulý týden mi napsal dopis, taky krásný, a mě to připomnělo moji 

vlastní...  Abyste viděli i rozdíl v těch pokorách. Taky to bylo hezký. Říkal, že jako malej 

chlapeček (my jsme museli chodit do Pionýra, že jo) a že prohlásil, že ten červenej 

blbinec si na krk nikdy neuváže. Načež tedy samozřejmě rodiče museli do školy, že jo a 

pak říkal: Ivanko, pak se stalo něco... Někdo našel totiž ten červenej blbinec – šátek, že 

si s ním někdo utřel v křoví zadek. A samozřejmě, když já jsem se takhle projevil, tak 

to bylo na mě, že jo. Ano, to byl ještě útok, takže on musel sklidit něco. A já jsem si 

vzpomněla, jaká byla moje cesta, protože já jsem věděla, že žiju v tomto městě, v tomto 

státě, tam, kde se říká něco jiného v domácnostech než venku, to už mě bylo jasný a 

automaticky všichni žáčkové prvních, druhých, třetích tříd museli přijít jako Jiskřičky, 

že jo. Takže já byla Jiskřička. A pak ve čtvrtý třídě nás měli ošátkovat a já – teď přišly 

takový ty debaty, kdo půjde, kdo nepůjde... Tak jsem věděla, že teda když všechny ty 

děti musej, tak já půjdu taky, proč bych se zpěčovala jako, no... Bylo mi to jedno. 

Neútočila jsem na nikoho, jsem věděla, že nikdo za to nemůže, ani paní učitelka.... tak 

jó. Hele, oni nenašli žádnýho pionýrskýho vedoucího, takže my jsme od čtvrtý do 

devátý třídy nepatřili nikam. Já jsem nikdy v životě neměla na krku šátek, červenej 

pionýrskej teda. Takže vidíte, i tohle se pak vyhne v tom osudu, kdy to není zapotřebí, 

kdy to nitrem respektujete. Tak když sem patřím, tak teda jo. Ne, nikdy by člověk neměl 

uhnout, jedině niternou morálkou, kdy vy víte, že nikomu neublížím, to už ne. A to už 

máte v sobě. Vy víte, že byste obrovsky trpěli, kdyby někdo měl sklízet něco za vás. A to 

je základem.  

Takže v 5D začne duch ovládat hmotu. Samozřejmě teď je doba velmi hektická a 

chaotická a planeta je už teda rok a půl nastavená na jiné vlastnosti, jiné poznatky, jiné 

vědecké objevy. Jestli máte doma počítače, jakože asi všichni máte, tak už víte, co se 

vlastně na planetě děje. Já jsem někde říkala, že planeta se očistí sama, ano, ona se 

očistí sama. Ony se totiž objevují teď nanotechnologie, které zajistí čistou vodu, 

všechno, co si dovedete představit. Máme to teď v nabídce. Už tyto technologie a 

kvantová fyzika objevují, že my skutečně nemáme vlastní rozhodnutí, že už je 

nastaveno, jak se rozhodneme. Žijete skutečně matrix. Což by nemohl přijmout člověk, 

který má ještě silné ego, on by dostal obrovské niterné odpory a strach. Vy máte jenom 

ráno otevřít oči a žít to, co se po vás chce a být rádi. Nechtít nic jinak – nitrem. Tělem 

se snažte jak chcete. Jinak ten odpor niterný způsobí, že pořád se budete udržovat v 

mizérii, a ještě to tělo bude nemocné a velmi rychle. 

Já jsem teď – není možné abych moc odpovídala lidem na dopisy. Já jsem se teď vrátila 

z Francie po 10 dnech a měla jsem 300 dopisů ve schránce, což bylo teda šílený, protože 

to bych nedělala nic jinýho, zkrátka to nejde. Já vás mám obrovsky ráda, cítím vždycky 

komu mám aspoň trošku odpovědět, protože vím, že je to podstatné, je to důležité, ale 

fakt to není možné, protože mám svoji práci, která mě živí, mám lidi kolem sebe, 

maminka mě potřebuje, staví se centrum, takže všechny potřebné věci... Já nemám čas 

ani na přátele, abych se s nimi sešla – a mám je hrozně ráda, to jsou vždycky takový 
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bleskovky a rychlovky – ale existují už skupiny lidí, kterým dochází – je to nastavené – 

my jsme se s první skupinou setkali v Jalovci v květnu tohoto roku a vždycky jsem vám 

říkala – ano, já jsem zmizela z přednáškových prken, kdy jsem přednášela každý týden 

9 hodin, než jsem dovysvětlila všechno. Teď je to občas někde jenom na krátkou dobu, 

tu hodinku, dvě, kdy si jenom popovídám, vysvětlím věci, protože vy je potřebujete 

trošku zopakovat. Ony sice jsou nahrané, Dan je posílá, ale ne vždycky člověk šáhne na 

to správné místo. Přece jenom ta atmosféra je velice důležitá, kterou zažijete. A víc věci 

dochází, když se setkáte s lidmi, které to zajímá. Sedí okolo vás, to vás také posiluje, 

aniž byste si to uvědomili. Cítíte se jako ve svých vodách takzvaně. 

Takže já jsem už z principu odmítla jet na druhý Jalovec. To bylo v tom samém 

rekreačním středisku, načež bylo vidět, jak někteří z těch lidí říkají: Ne, ne, ne, když 

tam ta Ivanka nepojede, tak tam taky nepojedu. Říkám: Co blbnete? Vy mně 

potřebujete teď pomoct. Já jsem obyčejný člověk. Zapomeňte na Ivu. Vy máte vidět 

jenom informace a je jedno přes kterou bednu přichází. To setkání se uskutečnilo. 

Udělali mě obrovskou radost. Přijeli tam i lidi, kteří původně nechtěli a užili si to tak, 

že si dokonce ani neposlechli Brno, který mezitím se stáhlo. To bylo minulý týden. Já 

měla takovou radost, říkám: Tak a teď jste mě strašně pomohli, protože vy už to dávno 

umíte, vy už umíte žít obyčejný lidství. Byly tam i děti, tam se dělaly hry pro děti, cvičili 

jógu, chodili na výlety. Ale byli tam všichni tak nastavení, že už nikdo nerušil, ničím. A 

to je taková pohoda, takový balzám na duši, když se dostanete do stavu... Nebo vidím 

– oni mě teda přihlásili sem, já jsem odmítla tam jít, ale trošku mě přelstili, založili 

takovou skupinku na Facebooku, kde teda žijou podle tohoto učení a ty lidi si tam radí 

a radí si dobře. Ono tím, jak mě tam někdo přihlásil, tak automaticky mi chodí takové 

ty věci, co si tam píšou, no to je báječný. Ano, už mě nepotřebujete. Já se raduju, slyšíte 

to? Myslíte si, že by se tak choval bílej nebo černej mág? Ne. Pozor – to není ode mne 

směrem k těmto lidem kritika, naopak. Já i pro černé a bílé mágy říkám, aby pochopili 

a vím, že mají svůj stav, kdy pochopí a kdy ne a pokud jim to dojde, tak opustí stavy 

odporů a posunou se do menších odporů. Já nejsem nepřítelem jediné bytosti na této 

planetě. Podle toho poznáte pokoru. Pokora nikdy neútočí, nikdy. Ona to totiž neumí. 

Ona ví, že všichni z vás, na koho se podívají, jsou stejným bohem jako já jsem. Kdybych 

na vás útočila jakoukoliv pocitovou fází na jakékoliv čakře, už bych ubližovala sama 

sobě. Už by toto tělo bylo nemocné. Toto tělo by něco bolelo. Už bych nebyla nalitá do 

tohoto těla. A to já nikdy neudělám. Přišla jsem vás to naučit, kdybych to před vámi 

vytvářela, už bych nebyla dobrým učitelem. Ale vy už to budete umět sami. Nebudu 

zapotřebí. Já také mám svůj osobní život a také se musím posunovat dál, protože mám 

ještě další úkoly, které musím splnit – tak jako je máte vy všichni. A tohle je velice 

důležité vědět. Ano, obyčejné lidství je ve vyšším stupni než jakákoliv magie. Je to 

takzvaná nadmagie. Protože tady, aniž byste něco chtěli, tady máte jenom potřeby. 

Vám proběhne hlavou potřeba, která pak zjistíte, že není ani vaše. A ono vám to přijde, 

do dvou hodin, do dvou dnů. Všechno, co potřebujete k tomu, aby mohlo probíhat 

úspěšně to, co se před vámi otevírá, ty nápady, které se tam dějí, tak ty se vytvářejí. 

Nedávno jsem byla na skype s jedním mužem, který byl asi před třemi měsíci v 

obrovsky těžkém psychickém stavu. Ten člověk už vychází z bílé magie, což je dobře, 

protože černí mágové, když splácí svý odpory, tam jsou těžký schizofrenie, těm není 
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pomoci, tam je ještě uzávěr satana pro tyto lidi, nicméně tento člověk měl pocit, že 

zachrání svět. Že je nepostradatelný, to už je takový to dobro pro celej svět. On udělal 

za tři měsíce – my jsme byli na třech setkáních na skype, protože jsem viděla, že tady 

je zapotřebí zapracovat, ale jen jsme si povídali. Dokázal bez prášků změnit ten stav na 

tolik, že dneska už je to nebe a dudy, teda. I když já jsem – vy víte, že já jsem zastáncem 

zlaté střední cesty. Já bych nikdy neřekla: Neberte prášky. Když je zapotřebí, máte 

třeba obrovské bolesti, nezvládli byste to a dostali byste se do odporu k té bolesti. Smíte 

třeba jemně si něco vzít, to už je jedno. Bylinky máte k dispozici, ale hlavně přijímat to, 

že tu platbu máte. To je důležitý, tím se posunete, sice protáhnete ten výdej té platby 

kousek dál, ale to už se to dá snést. Takže skutečně nebuďte nikdy fanatický. 

Fanatismus není zlatá střední cesta. Takže ten člověk udělal obrovský pokrok. A to je 

mi vždycky hrozně dobře, když lidi chápou, učí se. Píšete nádherný dopisy. Já vám za 

ně obrovsky děkuju. Takže pracujte, přijímejte. Buďte soucitní. Když vytvoříte soucit 

vůči druhé bytosti, už není čas pro váš egoismus, aby útočil. Ten soucit vás zachrání. 

Teď bych po vás chtěla ještě jestli máte nějaké otázky. Jestli je pro vás něco důležité 

vědět a nedopídili jste se k tomu, zeptejte se a nestyďte se, nebojte se, já vás stejně 

nevidím. Chcete něco vědět? Vy už víte všechno? Maruško, jdeš se ptát nebo jdeš pryč? 

Chcete něco vědět? 

(dotaz z publika) 

Ano, tady musí umřít ego. Tento nástroj mě nedávno řekl jeden atomový fyzik, jako že 

ten důležitý fakt, že planeta má osud nastavený, je důležitý pro přechod. To se smělo 

dovědět až teď. Ano, někteří ti mystici už to věděli, protože jestliže ego člověka je silné, 

ono by to neskouslo. Vy máte nějakou malou vůli, ale ta je skutečně minimální. Ale 

není v tom, co se děje, ale je v intenzitě odporu. Takže tahle vůle je na vás. Pak ale je 

zase intenzita sklizení, takže bacha na to. Vy smíte tomu egu domluvit. Já jsem 

vysvětlovala zrovna včera v čem tkví odpory a co dělat, jak dělat. Zas tu budu vyprávět. 

Zase moje maminka, která udělala obrovský pokrok a je to báječná dušička. Když jsem 

byla malinká, ona se mnou a s tatínkem nikdy nechodila, protože ona se starala o velmi 

nemocnou svoji maminku, moji babičku. Kdybych měla vytvořit blok, tak tu maminku 

odsoudím, že s náma nechodí. ale já jsem věděla, že kdybych byla na jejím místě, že 

bych taky nenechala tu maminku svoji na holičkách. Moje babička byla nechodící, ta 

jenom seděla, třásla se, ona měla roztroušenou sklerózu, takže tam byla fakt veškerá 

domácnost včetně vaření, pečení, praní, všeho možného. A pozor – děda byl ještě velký 

učitel v tom, že pak přišel a v montérkách a botách si lehl do bílých peřin. A moje 

maminka – zatnutý zuby, ale makala. Vstala ve tři hodiny, zatopila pod kotlem, vyvařila 

cejchy, pověsila je v sedm hodin, než šla do práce, ve čtyři odpoledne je vyžehlila, 

povlíkla a děda přišel a leh si znova. Takže hluboká úcta před mojí maminkou. Blok by 

byl, že bych ji odsoudila a že bych sama sebe litovala, že ta maminka se mnou není. Ale 

já jsem věděla, že ona to dělat musí a já jsem si jí za to vážila. Pak uplynuly léta. Já jsem 

porodila děti a tím, že jsem ten blok tenkrát neudělala, tak jsem nemusela dělat ty samý 

věci, aby mě někdo mohl možná odsuzovat. To už by pak pokračovalo. Ne, já jsem se 

věnovala dětem, protože ta maminka mně tenkrát chyběla a pak začal zase další útok 

ze strany mojí maminky, protože tam byl fanatismus na to uklízení, takže: Jak to, že 
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neumeješ nádobí hned po obědě? Říkám: Mami, já ho umeju, až půjdou děti spát. Teď 

s nima půjdu ven. To nádobí je stejně tady zavřený v tom bytě, kde nikdo není, to je 

jedno, ne? Takže pak jsem zase musela trénovat třetí čakru mojí maminky. Ta moje 

maminka mě tlačila, já jsem se nenechala. S úsměvem, neodsoudila jsem ji za to. Ona 

to tak viděla. Tyto blokace se pomalinku zastavují, ono to chce fakt čas, ten je 

nastavený. Ale ta míra – ono to tam někdy skočí samo – to tělo reaguje, ten váš satan 

reaguje, takový to – už to zase řekla – a teď vy nesmíte reagovat. Ono to tam udělá, ale 

není to vaše. Když už si myslíte, že jste špatní, je to vaše, tak už vás má. Tam jsou hrozně 

jemný niance, který dokážete až v pozdějších časech odhalit. Co dělá ego a co děláte vy. 

Ale tu míru máte skutečně v síle odporu. Takže radši zklidňovat to ego. To, co první 

řekne v odporu, ještě není vaše, dokud mu na to nekývnete. To je důležitý vědět. Ale i 

kdybyste mu kývli a přidali se k tomu nátlaku, pak si to nevyčítat. Protože pak přijde 

platba, pak přijde útok zase zpátky, zažijete to znova. 

Já jsem teď zažila neuvěřitelnou věc. Naše Lucinka je báječná holka a já se někdy 

chovám jako takový velký dítě a ona je důstojná, to má po mojí mamince, tam je náběr 

takový tý noblesy. To já jsem nikdy neuměla, já nejsem noblesní, nejsem dáma. A od 

dětství miluju fotbal a moje vnoučata – mám čtyři kluky a vnučku – tak fakt to umím 

teda, dávat fíky. A teď jsem po mnoha letech se setkala s rodiči mého zetě. Oni jsou 

báječní a byli také na tom domě, co jsme teď pomáhali. Oni tam přijeli výletovat, 

protože oni se neviděli dlouho a potřebovali v tom kraji něco zařídit a vidět, takže my 

jsme tam přijeli kvůli práci. Babička vždycky uvařila. Pak si teda odjeli, nebo nakoupili, 

pomáhali nám zase jinak. Načež jsme si krásně podebatovali s mojí dcerou, která je 

báječná. Dřív to tak nebylo, dřív tam byly takový trošku odpory, teď už ne, teď to 

zmizelo. Přesto ještě někdy, občas nějaký výhrady vůči mému chování ona by možná 

měla. Nóbl holka a máma skáče jak tajtrlík. Teď jsem jí to vysvětlovala, říkám: Podívej 

se, když k tomu máš odpor, tak já ti to pak musím udělat. Ale když už to teda přijde, 

tak to zkus zastavit. A co se stalo. Ti rodiče odjížděli a před tím já jsem si kopala chvíli, 

protože jsem se potřebovala zahřát na sluníčku, tak jsem si kopala chvilku s Rafíčkem 

a Džovánkem. Oni odcházeli, my jsme se objali, podali jsme si ruce. My jsme byli za 

něma asi dva metry a najednou vidím ty oči toho Rafaela. On se takhle otočil a čutnul 

ten míč. Já jsem viděla, že když nezakročím, když tam nevletím a neodkopnu ho dál, 

tak ta babička na něj šlápne a natáhne se. Takže já udělala: Jůůů - a teď jsem takhle 

kopla před tou babičkou ten míč pryč, načež ta Lucka takhle otočila ty oči – to byla nová 

situace, která měla přijít k opravě – a říká: No mami, chovej se slušně! A já jsem jenom 

špitla: Teď jsi měla šanci. Francouzi mi nerozuměli, že jo, samozřejmě a ona okamžitě 

si to uvědomila. Říkám: Pozdě! Zas jí to budu muset udělat, jo. A říkám: Máš to ve 

svých rukách. Ale to je tak najednou, lusknete prstem a teď se věci dějí. To je bum – 

bum – bum – a je to. Jo, říkám: Mohlas to mít už za sebou. To je ono. Takže prosím 

vás, užijte si to. Berte věci takové, jaké jsou. Je to váš osud, který jste chtěli. Tady 

přichází každou vteřinou tak, jak má. 

Víte, stav smrti ega je takové to, že si připadáte najednou mrtví. Tak jo. Ale pozor, to je 

stav, který trvá velmi krátce, protože to ego chce, abyste najednou si řekli: Ty jo, tak 

tady teď nemám nic co dělat, co se děje, to je hrůza. On vás chce vyděsit. To taky patří 

k těm bubákovským taktikám, tak se nenechte vyděsit. To nic není.  
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Já už jsem zažila teď stav právě na tom Chamblardu, kdy jsme obrovsky pracovali osm 

dní po sobě, byla velká zima, tam nebylo topení ještě, nabalený, teď jsem brousila 

stropy, padal na mě ten prach z kytu a já jsem byla tak šťastná. Nic mi nechybělo. 

Neumím francouzsky, a přesto ty rodiče se najednou začli den ze dne měnit. Ta babička 

vždycky prošla a říká anglicky: Vy pořád pracujete a furt se usmíváte. Najednou po těch 

osmi dnech, oni tedy odjeli ve čtvrtek a my jsme v pátek měli první den volno. Můj 

nejstarší vnuk měl narozeniny, bylo mu 15, a tak že si uděláme výlet. Tak jsme odjeli 

na nádherné místo, napřed do pizzerie, tam jsme si dali oběd, ale kluci že s námi 

nepojedou, protože už tam byli na tom místě 4x – každá návštěva, která tam je, tak jede 

do Notre Dame de France, kde je teda nádherné město, kde je obrovská socha Panny 

Marie s děťátkem a ona je odlitá z děl, které když skončila napoleonská válka, tak z těch 

všech děl tato socha byla vytvořená a je to tam překrásné. A tak jsme jely samy dvě. 

Slunce, nádherné počasí, pohoda – a teď po tom makání těch osmi dnů v té zimě a 

špíně, najednou jste si připadali jakoby hezky a najednou sedíme, když jsme se vrátily 

z toho kopce, kde ta madona byla, dali jsme si na takovém malinkém, malebném 

náměstíčku to jejich kafíčko a k tomu dva kopečky zmrzliny se šlehačkou a najednou 

koukám na tu Lucinku a říkám: Ty, Lucí, já ti něco musím říct. Mně je tady stejně dobře 

jako pod tím stropem. A ona se na mě tak usmívala a říká: Mami, já to vím. Tím mi 

dáváš obrovský dar. Ano, pak už nezáleží na tom, kde jste, co děláte, jestli je vám zima 

nebo horko, jestli na vás někdo útočí... Ono pak už přestane samozřejmě kdokoliv a 

cokoliv útočit, protože jste všechno. Nemáte hranice, děláte jenom to, co v té chvíli se 

od vás požaduje a dělíte to rádi, protože víte, že to vlastně děláte pro sebe, neboť 

všechno jste vy. 

Chcete se ještě něco zeptat? 

Když se mamince narodí děťátko postižené, dětská mozková obrna, to 

znamená, že je to něco komunikačního nad pětkou, co si sem to děťátko 

přišlo – třeba světonázor, když je to progrese do levé strany, do hmoty? 

Je to asi karmická záležitost. Týká se to pětky? 

Já bych to možná ani neřešila v tomto smyslu. Ten stav je jaký je. To je vlastně situace 

pro všechny zúčastněné. To znamená, že pokud se mi narodí takto dítě, tak mou 

povinností je starat se o něj a milovat ho, ono se narodilo ke mně. Můžu mu jenom 

poskytnout skutečně stav bez mých odporů, samozřejmě bez lítostí, je to tak, jak to je. 

Stav optimismu znamená, že já jsem ráda, že se narodil ke mně, protože já se o něj budu 

snažit starat co nejlíp. Taky se mohl narodit do rodiny, kde by ho třeba nechtěli nebo 

kde by se k němu nechovali hezky. To je vždycky směrem od vás, od toho člověka 

konkrétního. Vždycky se jedná o vaše odpory, ne těch druhých lidí. To dítě vám to zase 

taky slíbilo, tam je nadjá vlastně spojené, to znamená, že vy potřebujete prokázat třeba 

karma jógu, trpělivost, stav bez lítosti, jenom konání, stav bez strachu o to, co s ním 

bude, až vyroste a vy už tady nebudete. Protože kdybyste si ty strachy dělali, tak věřte, 

že ho poškodíte tím, že budete nemocní a odejdete mnohem dřív. To už je nastavené v 

té vývojové fázi, kterou vy jste si navolili. Většinou to bývá tak, že u těchto bytostí, které 

v minulosti třeba – pokud se to týká mozku, tam bude spíš jako negativní myšlení, ale 

oni si potřebují prožít stav izolace, to znamená vězení ve hmotě. Takže je to nastavené 
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u obou stran. Tady se ale nedozvíte a nedá se změnit stav fyzický. Je pravda, že teď 

bude věda obrovsky pokračovat a budou se opravovat i nemoci, které doteď nejsou 

vyléčitelné. Ale to už necháme na té vědě, protože i v těch vědách je otevřený vstup pro 

informace božství. Takže to všechno je tady připravené. Oprava hmoty. My vlastně 

ovládneme v tom Vodnáři hmotu jako takovou. Takže je na co se těšit – v uvozovkách. 

Tady jde o to, že lidé budou mít těch nemocí příčinných úplné minimum. Jestliže bůh 

bude žít ve hmotě v tělech, tak ty nemoci nebudou. Já jsem to zažila mnohokrát, 

nejenom u sebe, když jsem viděla věci, které se děly v tomto těle. Já jsem nedávno, je 

to asi dva, tři měsíce zažila, kdy moje vědomí jako paprsek vlezlo do dutiny břicha. To 

tělo vypadá neuvěřitelně. Ono je jak jeskyně, já jsem si prohlídla vlastní hmotu, ve které 

bydlím. Takové blaženostní stavy, jaké jsem měla, to bylo něco nádherného. Každý ten 

epitel vypadá úplně jinak, ony jsou jiné tvary, ale zažít to, to je neuvěřitelná záležitost. 

Takže – áááá Dan už mává. No nicméně, pak samozřejmě, když už budete základem 

takto zdraví, bude se vám zvyšovat věk, tady bude nastavená medicína pouze proto, aby 

se vymyslely technologie pro prodlužování věku, aby se vám v tom domě žilo dobře. Vy 

vlastně jako žijete v domečku. Vy tomu domu nemáte ubližovat, aby se vám v něm 

dobře žilo, to je základ, to je jediné, o co tady jde. To vědomí lidí se změní, ale bude to 

krok za krokem, ještě to nějaký čas bude trvat. Tak buďte trpěliví. Děkuju. 

Já se chci tedy rozloučit, chci vám popřát krásný zážitek, protože Mário s Matoušem a 

Františkem jsou báječní v té hře (Víkend s bohem). Užijte si to a přeji vám hodně 

úspěchů, ať konečně prokouknete tu vaši hmotu. Děkuju vám. 

 


